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Vi har nu gjort vissa åtgärder på fjärrvärmesystemet. Framtiden 

får utvisa om detta är tillräckligt. Larmsystemet är av en ovanlig 

sort och verkar lite osäkert. Vi får se tiden an om ytterligare 

åtgärder behöver göras. 

Som vanligt kommer det så småningom en blankett i er postlåda 

där ni ska skriva in mätarställningen för varmvattnet. Och det gör 

ni så nära årsskiftet som möjligt. Lämna sedan blanketten till 

gårdsombudet. 

En av de boende på Odens väg blev för några dagar sedan bestulen 

på sin bils extraljus. Var uppmärksamma ! 

 

 

Nästa styrelsemöte blir den 13 januari. 

 

/Styrelsen 


